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Abstract:

This study deals with the subject of open source documentary software and its
applications in Algerian university libraries, as the process of shifting towards open source
documentary software goes through scientific and methodological stages that must be
followed carefully and applied perfectly. And the digitization of its balance in the long term,
s0 this study came to shed light on the most important features and characteristics of open
source documentary software for university libraries and the mechanisms of its application.
Keywords: Documentary software, open source software, university libraries.
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Résumé .

Cette étude traite du sujet des logiciels documentaires open source et de leurs
applications dans les bibliotheques universitaires algériennes, alors que le processus de
basculement vers les logiciels documentaires open source passe par des étapes scientifiques
et méthodologiques qui doivent étre suivies attentivement et parfaitement appliquées. a
long terme, cette étude a donc permis de mettre en lumiére les fonctionnalités et
caractéristiques les plus importantes des logiciels documentaires open source pour les
bibliotheques universitaires et les mécanismes de leur application.

Mots clés : Logiciels documentaires, logiciels libres, bibliotheques universitaires, Université
Bachar..
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